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DARBOTVARKĖ: 

1. Darbotvarkės tvirtinimas 

2. Senato narių rinkimas 

3. Lankomumo klausimas 

4. Duomenų bazė 

5. Naujų komitetų idėjų pristatymas 

6. Pavasario konferencijų datos 

7. Bendrieji klausimai 

 

VISI SPRENDIMAI PRIIMTI BENDRU NUTARIMU 

 

1. SVARSTYTA: Darbotvarkės tvirtinimas 

NUTARTA: Darbotvarkė patvirtinta 

 

2. SVARSTYTA: Senato narių rinkimas 

Vyksta MF ir TIF kandidatų į senato narius prisistatymai. 

Prisistato kandidatas į senatą, mechanikos fakulteto studentas Viktoras Markovas. 

Prisistato kandidatas į senatą, mechanikos fakulteto studentas Karolis Bendinskis.  

  
  

  



Prisistato kandidatas į senatą, transporto inžinerijos fakulteto studentas Edvinas Rabkovskij.  

 

Vyksta klausimų sesija 

Klausimas (Smiltė Kiaunytė, VGTU SA prezidentė): Kokiu tikslu einate į senatą? 

Atsakymas (Viktoras Markovas, kandidatas į senato nario poziciją): Senate priimamai 

svarbiausi studentų kasdienybę lemiantys sprendimai, mano siekis, kad senate būtų 

įgyvendinti logiški ir protingi sprendimai. 

Atsakymas (Karolis Bendindskis, kandidatas į senato nario poziciją): Senate norėčiau įgyti 

papildomų žinių, bei tiesiogiai prisidėti prie studentų atstovavimo svarbiame universiteto 

organe, norėčiau, kad mano kaip studento balsas būtų išgirstas 

Atsakymas (Edvinas Rabkovskij, kandidatas į senato nario poziciją): Senatas yra valdymo 

organas, darantis didžiausią tiesioginę įtaką studentams, tad pretenduoju tapti jo nariu ir 

užpildyti laisvą vietą. 

 

NUTARTA:  

Vyksta balsavimas dėl mechanikos fakulteto atstovo tapimo senato nariu: 

Balsavime dalyvavusių valdybos narių skaičius – 10 

Už Viktorą Markovą – 3 

Už Karolį Bendinskį – 5 

Susilaikė – 2 

 

Vyksta balsavimas dėl Edvino Rabkovskij tapimo senato nariu: 

Balsavime dalyvavusių valdybos narių skaičius – 10 

Už – 8 

Prieš – 0 

Susilaikė – 2 

 

Į Universiteto Senatą išrinkti šie studentų atstovai: 

Karolis Bendinskis (Mechanikos fakulteto bakalauras). 

Edvinas Rabkovskij (Transporto inžinerijos fakulteto bakalauras). 

 

3. SVARSTYTA: Lankomumo klausimas 

  Posėdžio su prorektore metu pristatyta lankomumo apklausos analizė, prorektorė 

formavo siūlymą, kad patys dėstytojai nusprendžia privalomo lankomumo procentą laisva 

valia. Iki kovo 20 d. studentų atstovybė turi suformuluoti poziciją lankomumo klausimu. 

Atstovybė siūlo siūlyti privalomą lankomumą iki 70 % neįskaitant ligų. Vyksta diskusija. 



Prezidentė komentuoja, kad privalomas lankomumas eina prieš studentų interesus, nes atlikta 

apklausa aiškiai parodė tendencijas. Dabartinė administracijos pozicija yra neaiški, jie neturi 

suformavę aiškios sistemos ir vieningos nuomonės. Keliama problema, kad privalomas 

lankomumas neturi veiksnios sistemos, kur galėtų būti sekamas. Komentuojama idėja, kad 

lankomumo procentą reguliuoja dėstytojas kuratorius. Administracijos siūlymas šiuo klausimu 

yra lankomumo procentą įtraukti į modulio kortelę. Keliama svarbi SPK neveiksnumo 

problema. Keliama idėja privalomą lankomumą skirti tik pirmo kurso pirmam semestre tam 

kad patikrinti, kaip ši sistema veiks. Diskutuojama idėja skirstyti dienas skirtas paskaitoms ir 

dienas skirtas pratyboms. Siūloma pabandyti įvesti atskiras paskaitų ir pratybų/laboratorinių 

darbų dienas. Vieno iš pirmininkų nuomone, pratybų lankomumas turėtų būti privalomas, nes 

pratybų lankomumas tiesiogiai atspindi studijų rezultatus, ir įstato studentus į savotiškus 

sąmonės ir supratimo rėmus, kad pratybos turi būti lankomos. Prezidentė reflektuoja, jog pagal 

LSS rodiklius studijų rezultatai nekoreliuoja su studijų lankomumu. Keliama idėja skirstyti 

lankomumą pagal kreditų skaičių. Šioje vietoje kyla bėda, jog dėstytojai turės laisvą valią, todėl 

gali nelogišką procentą nustatyti iš principo. Šią bėdą išspręstų lankomumo nustatymas 

įtraukiant SPK. Ši tvarka būtų taikoma visiems kursams. Valdybos nuomone 3 ir 4 kurso 

studentų privalomas lankomumas būtų netikslingas. Grįžtama prie pradinės idėjos pritarti 

privalomam lankomumui teikiant administracijai idėją gerinti studijų kokybę, dėstytojų 

įsitraukimą ir pan. Keliama problema dėl studentų atkritimo, nes prorektorė yra suinteresuota 

išsaugoti ir tuos studentus, kurie dabar yra nemotyvuoti ir nemato vertės studijuoti. Akademinis 

nesąžiningumas ir vertinimo procesų pažeidimas yra aktualus ir iš dėstytojų pusės, nes nemaža 

dalis studentų yra „praleidžiami“ net ir tuo atveju, kai didelė dalis studentų neatlanko paskaitų. 

Privalomo lankomumo sistema atsižvelgiant į kitas AM yra neveikianti. Keliama problema, kad 

sutikus su privalomo lankomumo procentu studijų kokybės gerinimas bus pamirštas. Siūloma 

pateikti administracijai poziciją, kad jie turi pateikti planą, kaip bus gerinama studijų kokybė 

prieš įvedant privalomą lankomumą. Svarstomi variantai, kurie būtų tikslingi, tariamasi, kokią 

nuomonę pateikti administracijai.  

NUTARTA:  

 Suformuota nuomonė administracijai: Siūlyti studijų metu stebėti paskaitas 

lankančių studentų skaičių, ir tuomet formuluoti išvadas, teikti sprendimus atsižvelgiant į 

studentų paskaitų lankomumo mažėjimą. Pradžioje reikia kelti studijų kokybę, ir tik tuomet 

koncentruotis į studentų skatinimą paskaitas/pratybas lankyti. Lankomumą pradėti stebėti nuo 

naujo semestro pradžios. 

4. SVARSTYTA: Duomenų bazė 

  VGTU SA rinkodaros vadovė Inesa Jurkevičiūtė pristato duomenų bazės kūrimo 

konceptą. Egzistuoja du variantai kurti duomenų bazę: per bakalauro temą, arba per 

administraciją ar privačią įmonę. Optimalus variantas šiuo metu yra bandyti duomenų bazę 

sukurti per bakalauro temą, EF ir FMF pirmininkų prašoma susisiekti su savo fakulteto 

bakalauro ketvirto kurso studentais, tartis, ar ši tema tinkama rašyti bakalauriniam darbui. Kilo 

klausimas, ar studentas galės laisvai pasirinkti tą temą, o ne darbo vadovas jam parinks. Vadovė 

replikuoja, kad pasikonsultavus su darbų vadovais darbo temą galima pritaikyti. Duomenų 

bazės svarba yra išryškinama, nes jau eilę metų yra matomas poreikis. Siūloma duomenų bazę 

kurti atskiros internetinės svetainės principu. Keliama idėja kurti programėlę, tačiau tai brangiai 

kainuoja, programėlės bazinis įkūrimas kainuoja apie 3000 eurų.  



NUTARTA:  

 Duomenų bazės kūrimas bus bandomas įgyvendinti per bakalauro projektą. FMF 

ir EF pirmininkai konsultuojasi su dekanatu, renka informaciją, gilinasi į šio varianto 

įgyvendinimo galimybes, duoda grįžtamąjį ryšį. 

5. SVARSTYTA: Naujų komitetų idėjų pristatymas 

  Prezidentė pristato idėja steigti ŽI komitetą. Komiteto aprašymas ir nauda: 

vykdyti analitiką – egzistuotų ŽI komiteto narys, kuris vykdytų įvairių rodiklių stebėjimo 

sistemą. Antras užduotis būtų gautus rodiklius lyginti su kitom AM. Keliama idėja pasiskolinti 

sistemą iš kitų aukštųjų AM, kuriose ji jau yra išbandyta ir veikianti. Planuojama, kad ŽI 

komitete negali būti pirmo kurso studentai, priežastis tam yra kompetencijos stygius ir žinių 

bagažo apie organizaciją trūkumas.  

 ŽI koordinatoriai fakultetuose ŽIK posėdžio metu išreiškė poreikį ŽI komiteto steigimui, nes 

komiteto darbui efektyviai vykdyti trūksta narių. Keliama spraga ŽI komiteto pristatyme 

pirmakursiams. Prezidentė antrina, jog trūksta žmogiškųjų išteklių kokybiškai vykdyti ŽI 

koordinatorių veiklą. Keliama idėja prieš steigiant ŽI komitetą pasisemti darbo jėgos iš KLP 

esant poreikiui. Komentuojama, kad ŽI komiteto įsteigimas padėtų spręsti bendruomeniškumo, 

narių nubyrėjimo klausimus.   

  Viceprezidentas pristato idėją steigti projektų komitetą. Pristatomas projektų 

komitetas:  

Projektų komiteto uždavinys: projektų vadovas kartu su komanda ruošia ir teikia renginių, 

mokymų ar kitų veiklų projektus siekiant įgyti papildomą finansavimą iš AM administracijos, 

socialinių partnerių, LSS fondo, Valstybinio studijų fondo (VSF), ŠMSM ir kitų.  

Projektų komiteto poreikis: projektų rašymas yra labai efektyvus būdas gauti organizacijai 

papildomo finansavimo konkretiems renginiams, mokymams, socialinėms iniciatyvoms, 

visuomeninei veiklai ar pan. Projektų komiteto atsiradimas mūsų organizacijoje palengvintų 

daugelio finansinių klausimų sprendimą, tokių kaip lėšų stygius SA F mokymams ar kitiems 

renginiams. Turėdami projektų komitetą turėsime galimybę plėtoti ilgamečius projektus, net ir 

tokius kaip „didelis renginys“, kadangi ypač valstybiniai projektų fondai labai palaiko 

ilgamečius projektus.  

 Taip pat atsiveria galimybė platesniam bendradarbiavimui su kitomis AM tiek rašant projektus 

tiek juos įgyvendinant, vėlgi grįžtant prie punkto, jog tai atveria galimybę plėtoti ilgamečius 

tęstinius ryšius galbūt net su užsienio AM bei platesnes finansavimo galimybes.  

Projektų komiteto struktūra: projektų komitetą sudarytų VGTU SA centrinio biuro projektų 

vadovas, ir kiekvieno SA F projektų koordinatorius.  

Galimos veiklos:  

 -LR ministerijų kuruojamų fondų analizavimas; 

 -Tarptautinių fondų paieška; 

 -Fondų paieška, kuriuose palankiomis sąlygomis yra 

remiamos NVO  (nevyriausybinių organizacijų) 

iniciatyvos 

 -naujų organizacijos narių supažindinimas su 

projektinių veiklų specifikos pagrindais 



 

 

NUTARTA: 

 ŽI komitetas: Pradėti nuo bandymo ŽI koordinatoriams priskirti papildomas 

pareigas, ir esant poreikiui, žmogiškųjų išteklių trūkumui ir laiko stygiui tik tada steigti 

komitetą. Kolkas komiteto nesteigti.  

 Projektų komitetas: pritarta projektų komiteto steigimui. 

 

6. SVARSTYTA: Pavasario konferencijų datos 

NUTARTA: Burtų keliu išrinktos šios SA F pavasario ataskaitinių konferencijų datos: 

AF – 04.25 

APF – 04.19 

AGAI – 04.20 

EF – 04.04 

FMF – 04.11 

MF – 04.13 

TIF – 04.06 

KIF – 04.12 

SF – 04.05 

VVF – 04.18 

 

 

7. SVARSTYTA: Bendrieji klausimai 

NUTARTA: Bendrųjų klausimų nėra 

 

 

1 priedas. Dalyvių sąrašas 

1. Ramunė Miliauskaitė VGTU SA AGAI pirmininkė 

2. Erik Kliuk VGTU SA EF pirmininkas 

3. Gijas Mamedov VGTU SA VVF pirmininkas 

4. Agna Petkevičiūtė VGTU SA AF pirmininkė 



5. Joris Saulius VGTU SA FMF pirmininkas 

6. Edvinas Rabkovskij VGTU SA TIF pirmininkas 

7. Živilė Rinkūnaitė VGTU SA APF pirmininkė 

8. Aleksandra Ladygo VGTU SA MF pirmininkė 

9. Martynas Maziukas VGTU SA SF pirmininko delegatas 

10. Nikita Zykov VGTU SA KIF pirmininkas 

11. Vėjas Strelčiūnas VGTU SA viceprezidentas 

12. Smiltė Kiaunytė VGTU SA prezidentė 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas               ...Smiltė Kiaunytė....   ___________  

  
         (Vardas Pavardė)                (Parašas)  

Posėdžio sekretorius         ...Vėjas Stelčiūnas........    ___________  

          (Vardas Pavardė)                (Parašas)  

  
  

  



 


